
Cie 
R&OB

23-6-
2016

Zodra nulmeting is 
uitgevoerd en een plan 
van aanpak opgesteld 
mbt woonwagenlocaties 
legt het college dit 
onderwerp opnieuw voor 
aan de 
raad/raadscommissie.

De 
Ruiter

SD afgedaan 4/7 - De financiële afwikkeling is 24 juni 
besproken. Het achterstallig onderhoud 
is  8 juli in beeld. Een collegebesluit is 
dan mogelijk. De handhaving wordt kort 
na de zomervakantie opgepakt om te 
versnellen.

Cie 
R&OB

23-6-
2016

Zodra nulmeting is 
uitgevoerd en een plan 
van aanpak opgesteld 
mbt woonwagenlocaties 
legt het college dit 
onderwerp opnieuw voor 
aan de 
raad/raadscommissie.

 SD afgedaan  

Cie 
R&M 

13-6-
2018

Bp buitengebied -
Opschonen lijst met 
cultuur historische 
objecten i.s.m. nieuwe 
kaders op dat punt.

van 
Extel

VT  20180823 in okt/nov volgt hierover een 
B&W-info met overleg. 20181101 B&W 
info op 16 januari 2019. 20180122 
Opstellen beleid en uitvoering 
opschonen lijst in 2020-2025.
 

Cie 
R&M 

23-10-
2019

Afspraken rondom het 
regionaal bedrijventerrein 
komen in 2020 naar de 
raad.

Van 
Dijk 

SPP  20201026 In november ontvangt de 
gemeenteraad een RIN met de stand 
van zaken.

Cie 
R&M 

23-10-
2019

Het beleid en de 
afspraken rondom 
legionella en overige 
afspraken met 
sportverenigingen worden 
in 2020 voorgelegd aan 
de raad

 BV   

Cie 
R&M 

23-10-
2019

De vraag of  een ton 
budget voor het 
onderwerp legionella 
voldoende is wordt voor 
een antwoord 
doorgegeven aan 
wethouder De Ruiter.

 BV   

Cie 
R&M 

23-10-
2019

Er wordt nog 
teruggekomen op het 
onderwerp samenwerking 
MRE en alles wat daar 
speelt zodat de raad daar 
goed in meegenomen 
wordt

Van 
Extel

Griffie   

Cie 
R&M 

13-5-
2020

Het beleid splitsing 
boerderijen wordt 
opnieuw op de agenda 
gezet (juni commissie, juli 
raad)

van 
Extel

VT  20191107 Geagendeerd voor 
raadsvergadering op 9 juli 2020. 
20200519 De planning is herzien 
(vanwege coronamaatregelen) en 
hierdoor één raadsvergadering 
opgeschoven. Zie toezegging 13-5-
2020.20200519 Wordt voorgelegd 
tijdens de raadsvergadering van 1 
oktober 2020. 20201008 naar 
aanleiding van verzoek van raadslid 
wordt een rondleiding in het 
buitengebied tav de boerderijsplitsingen 
voorbereid.

Cie 
R&M 

13-5-
2020

Er wordt schriftelijk 
antwoord gegeven over 
de planning van de 
evaluatie van het maai- 
en bermbeheer

 OB Afgedaan De planning en het vervolg wordt in het 
PoHo van 8 juni afgestemd. Presentatie 
vind plaats op 14 oktober.



Cie 
R&M 

16-9-
2020

BP De Oude Bron in 
Handel: de planning voor 
de behandeling van dit 
plan in de raad wordt zo 
snel mogelijk schriftelijk 
aan de raad verzonden.

van 
Extel

SPP  20200924 Onderwerp is geagendeerd 
voor POHO Projecten op 28 september 
om met de portefeuillehouder te 
bespreken.. 

Cie 
R&M 

16-9-
2020

De onderzoeksvraag mbt 
het onderzoek 
cultuurhuizen zou voordat 
de opdracht uitgezet 
wordt teruggelegd worden 
naar de commissie/raad. 
Wethouder van Extel zegt 
toe dit na te gaan en hier 
op terug te komen.

Van 
Dijk 

SD  Een voorstel volgt in het eerste kwartaal 
van 2021.

Cie 
R&M 

16-9-
2020

Een overzicht van alle 
(grotere) 
woningbouwplannen met 
planning wordt schriftelijk 
toegezonden.

van 
Extel

SPP Afgehandeld 
25-11-2020

20200928 In de commissie van 25 
november 2020 zal een presentatie 
verzorgd worden over de planningen 
van de grotere woningbouwprojecten.

Cie 
R&M 

14-10-
2020

Na de uitspraak RvS over 
bestemmingsplan 
Buitengebied 2017 wordt 
een b&w info gehouden 
vóórdat dit in het college 
besproken wordt.

van 
Extel

VT  20201029 Wachten op uitspraak RvS.

Cie 
R&M 

14-10-
2020

tav  agrarisch 
bedrijfscontactfunctionaris 
wordt een RIN gemaakt 
waarin taken, resultaten 
en kosten worden 
toegelicht. Indien daarna 
nog een b&w info 
gewenst is dan kan de 
raad dit aangeven.

van 
Extel

SPP  20201105  Er wordt  notitie opgesteld. 
Na 27 november wordt deze met de 
raad in een RIN gedeeld

Cie 
R&M 

14-10-
2020

Bestemmingsplan 
Buitengebied herziening 
oktober 2019: Wanneer 
bestemming groen en 
wanneer natuur? 
Antwoord volgt schriftelijk 
vóór behandeling in raad.

van 
Extel

OB   

Cie 
R&M 

14-10-
2020

Bestemmingsplan 
Buitengebied herziening 
oktober 2019: Nagegaan 
wordt waar de provincie 
in haar zienswijze op 
ingegaan is en hoe dit 
opgelost is. Ook 
bevestiging of provincie 
met de aanpassing 
akkoord is wordt 
nagezocht. Antwoord 
volgt schriftelijk vóór de 
behandeling in de raad.

van 
Extel

VT Afgedaan 20201104 het volgende antwoord 
aangeboden aan de raad:  "In Bijlage I 
bij het raadsvoorstel wordt uitgebreid 
ingegaan op de door de provincie 
ingediende zienswijze. In de bijlage zijn 
de onderwerpen uit de zienswijze 
beschreven, alsmede is beschreven hoe 
aan deze onderwerpen wordt tegemoet 
gekomen, dan wel hoe deze 
onderwerpen worden weerlegd."
Deze bijlage is ook voorgelegd aan de 
provincie. De provincie heeft in een mail 
aangegeven dat wat hen betreft aan de 
zienswijzen van de provincie tegemoet 
is gekomen.

Cie 
R&M 

14-10-
2020

Begroting: doel 
1:Gezonde leefomgeving 
door aanpak zorgvuldige 
veehouderij; Wethouder 
van Extel – van Katwijk 
komt terug met een 
betere formulering hoe 
het college knelpunten 
voorkomt en hoe dit beter 

van 
Extel

VT/BV Afgedaan 20201103 het volgende antwoord 
aangeboden aan de raad: "Door 
toepassing van het geurbeleid bij 
vergunningverlening worden nieuwe 
knelpunten voorkomen. Het aantal 
knelpunten neemt autonoom af (in 
totaliteit dus, maar het kan wel dat dit op 
1 locatie erger wordt) onder andere door 
regelingen van hogere overheden 



meetbaar is. (stoppersregeling, opkoopregeling, 
milieu en huisvestingseisen provincie). 
Meetbaarheid is gegarandeerd door het 
centrale systeem van de ODZOB (web 
BVB)."

Cie 
R&M 

14-10-
2020

Begroting: antwoord 
geven over de middelen 
voor de omgevingswet. 
Hier zijn geen extra 
middelen voor 
opgenomen maar bij 
lasten ziet men wel € 
95.000 opgenomen. Hoe 
zit dat?

 VT/BV Afgedaan 20201103 het volgende antwoord 
aangeboden aan de raad: "Hier wordt 
bedoeld dat er in de nu voorliggende 
Begroting 2021 geen extra middelen 
tov. van de vanuit de huidige Begroting 
2020 al beschikbaar gestelde middelen 
voor dienstjaar 2021 beschikbaar zijn 
gesteld. Er zijn inderdaad bij in de 
voorliggende Begroting 2021 geen extra 
middelen opgenomen boven het al 
beschikbare  budget voor dienstjaar 
2021 omdat via de vastgestelde 
begroting 2020 er al voor meerdere 
jaren budgetmiddelen beschikbaar zijn 
gesteld."

Cie 
R&M 

14-10-
2020

Begroting: Wordt het 
wegenbeheerplan herijkt 
in 2021?  

 OB Afgedaan 20201103 het volgende antwoord 
aangeboden aan de raad:Conform de 
adviesnota aan het college en raad was 
het voorstel bij deze kanttekening om de 
komende drie jaar de uitvoering en 
kosten ontwikkeling van het 
wegenonderhoud goed te monitoren om 
na ca. 3 jaar met een herijking van het 
financieringsmodel de gemeenteraad te 
informeren. Dit betreft dus geen 
herijking van het wegenbeheerplan, 
maar wel van het financieringsmodel op 
basis van monitoring kostenontwikkeling 
wegenonderhoud over de periode 2018-
2019-2020. Dit moet dus in 2021 plaats 
vinden/ vorm gaan krijgen.

Cie 
R&M 

14-10-
2020

Begroting: Waarom zijn 
recreatieve fietspaden 
niet aangepakt, daar 
waren middelen voor 
gereserveerd maar dit is 
niet gebeurd. Nu geen 
middelen hiervoor?

 OB Afgedaan Op pagina 166 wordt vervolgens 
aangegeven hoeveel het budget 
dienstjaar 2021 tov 2021 verschilt. Maar 
dat is een bestaand verschil doordat 
meerjarig niet gelijke budgetten zijn 
opgenomen voor invoering 
omgevingswet. Budgetten uit 
(meerjaren)begroting 2020 zijn : 2020 
€234.000 , jaarschijf 2021: € 329.000 
(95.000 meer ten opzichte van 2020 
zoals er staat) , 2022: €321.000 etc. De 
uitvoering is tijdelijk ‘on-hold’ gezet 
vanwege het aflopen van de 
overeenkomst met de aannemer. Er 
wordt dit jaar nog een uitvoeringsronde 
uitgevoerd door de aannemer en er 
wordt gestart met een aanbesteding 
voor een nieuwe overeenkomst.



Cie 
R&M 

14-10-
2020

Begroting; Onderhoud 
bossen zou 
kostenneutraal zijn, 
kosten ze nu geld?

 OB Afgedaan 20201103 het volgende antwoord 
aangeboden aan de raad: Het is 
inderdaad zo dat het onderhoud van de 
bossen in het verleden kostenneutraal 
was. In het verleden dekte de 
opbrengsten van de houtverkoop de 
beheerkosten. Daar is verandering in 
gekomen door:

- Verkoop van bosareaal in het recente 
verleden, waardoor het te oogsten en 
verkopen aantal bomen kleiner is en 
dus minder inkomsten geeft, terwijl de 
beheerkosten nagenoeg hetzelfde zijn;
- De opbrengst per m3 hout behoorlijk is 
gedaald ten opzichte van enkele jaren 
terug;
- De rijkssubsidie voor bossen is 
gedaald;
- Het egalisatiefonds van de bossen 
(spaarpot van houtopbrengsten uit het 
verleden) is opgeheven en de middelen 
zijn teruggevloeid naar de gemeentelijke 
begroting.

Al met al betekenen deze 
ontwikkelingen dat de beheer- en 
onderhoudskosten de inkomsten uit 
houtverkoop en subsidie overstijgen en 
er geen reserve meer is om uit te 
putten. Het beheer en onderhoud zorgt 
er echter voor dat de biodiversiteit 
groter wordt en de bossen meer 
klimaatbestendig worden en 
toegankelijk blijven voor bijvoorbeeld de 
brandweer. De maatschappelijke 
opbrengsten voor natuur, milieu en 
recreatie zijn nog onverminderd groot. 
Dat we als gemeente deze bossen in 
eigendom en beheer hebben, is een 
groot goed.

Cie 
R&M 

14-10-
2020

Begroting; Zijn de leges 
dekkend in relatie tot de 
uitgaven aan de Odzob?

 VT/BV Afgedaan 20201103 het volgende antwoord 
aangeboden aan de raad: "Ja, de leges 
zijn dekkend."


